
80.I.7 - XV sesja Rady Miejskiej, 30 września 2015 

Interpelujący radny: Marcin Sałata 

Radny zwrócił się z wnioskiem o rozważenie oraz przeprowadzenie konsultacji z 

mieszkańcami ulic Żółkiewskiego i Chodkiewicza w sprawie kontrapasów dla rowerów. 

Dodał, że przedsiębiorcy z tych ulic sygnalizują, że kontrapasy utrudniają im prowadzenie 

działalności. Kontrapasy nie są zbyt często używane, a po otwarciu ringu rowerzyści będą 

mieli nową, wygodną możliwość przejazdu. 

(Odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki podczas sesji Rady Miejskiej w 

dniu 30 września br. - archiwum transmisji obrad)  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/543.html
http://fms.hdsystem.pl/index.php?streamName=umslupsk





